
 

                     Γραφείο Αντιδημάρχων

Θέμα: «Απάντηση στην υπ’ αρ. 20250212 επιστολή της Ένωσης Συλλόγων Γονέων και Κηδεμόνων Αγίας 
Βαρβάρας σχετικά με την έκρηξη στο κυλικείο του 2ου Γυμνασίου»

Κύριοι,

Κατανοητή η αγωνία όλων! Αλλά όσα «απαιτείτε» έχουν ήδη υλοποιηθεί και μάλιστα πριν τη 
δημοσίευση της επιστολής σας.   

Την Τετάρτη 12/2, το πρωί, μετά το περιστατικό που συνέβη τη νύχτα της Τρίτης 11/2,  
επισκέφτηκε  ο Πρόεδρος της Ένωσης το σχολείο, διαπίστωσε ο ίδιος  ότι τα τεχνικά συνεργεία 
του δήμου δούλευαν πυρετωδώς για τον καθαρισμό του χώρου, έρχονταν τα υλικά για την 
επανακατασκευή του τοίχου  και γινόταν ο έλεγχος της ηλεκτρολογικής εγκατάστασης του κτιρίου 
από πιστοποιημένο ηλεκτρολόγο, όλα με την παρουσία και επιστασία του ίδιου του Δημάρχου. 
Εγώ η ίδια, δε, ως Διευθύντρια του σχολείου, του έδωσα, λεπτομερώς, ό,τι πληροφόρηση είχα 
για το περιστατικό και του εξηγούσα όλα όσα επρόκειτο να γίνουν για να λειτουργήσει το σχολείο 
την επομένη.

Εκ των υστέρων, λοιπόν, και αφού έχετε όλη την ενημέρωση, στέλνετε αυτή την επιστολή, με 
αυτό το δήθεν αυστηρό ύφος απαιτώντας να γίνουν όσα, ήδη στις 13/2/ το πρωί, είχαν τελειώσει 
και γνώριζε ο Πρόεδρος της Ένωσης ότι είχαν δρομολογηθεί από το πρωί της 12ης /2.

Και ούτε καν ενδιαφερθήκατε να έρθετε στο σχολείο να δείτε την αποκατάσταση αλλά εκφράζετε 
στην επιστολή σας τη βεβαιότητα ότι «το σχολείο λειτουργεί χωρίς να έχει γίνει τίποτα από τα 
αυτονόητα που αρμόζουν στην περίσταση».

Αν το ενδιαφέρον σας ήταν πραγματικό για τα παιδιά και το σχολείο, θα είχατε  άλλο ύφος, θα 
επικοινωνούσατε με το σχολείο να δείτε πώς πάνε οι εργασίες, αν έχουν γίνει «τα αυτονόητα» 
όπως λέτε και θα παραδεχόσασταν και μερικές αλήθειες!

Δεν συζητώ βέβαια για τις υπόλοιπες, δευτερευούσης σημασίας, ανακρίβειές σας! Πού είδατε τις 
εξαϋλωμένες πόρτες και παράθυρα;! Αλλά αυτό είναι το λιγότερο. Πράγματι η ζημιά ήταν 
μεγάλη.  Όμως το αναφέρω γιατί  είστε θεσμικό όργανο και όταν συντάσσετε μια επίσημη 
επιστολή προς διάφορους φορείς και τη δίνετε και στη δημοσιότητα πρέπει να είστε ακριβείς.

Δεν χρήζει περαιτέρω σχολιασμού η επιστολή σας. Οι γονείς εμπιστεύτηκαν και τον Δήμο και τη 
Διεύθυνση του σχολείου και έστειλαν τα παιδιά τους κανονικά στα μαθήματά τους που 
διεξάγονται με ασφάλεια και όλα επανήλθαν στην κανονικότητα.

 

Η Αντιδήμαρχος Παιδείας

Αλεξάνδρα Φέγγη

Προς
Ένωση Συλλόγων 

Γονέων & Κηδεμόνων 
Αγίας Βαρβάρας

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                         
        ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
ΔΗΜOΣ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ
Ταχ. Δ/νση : Αριστομένους 8 , ΤΚ  12351
Τηλ.: 213.2019300 -FAX: 213.2019395


		2025-02-14T16:10:36+0200




